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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VI. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 20.06.2023, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania júnového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Staré 

Mesto som sa intenzívne venoval pracovným kontrolným dňom v teréne, na ktorých sme sa s 

pracovníkmi miestneho úradu zameriavali na čistotu verejných priestranstiev, kontajnerovísk, ale aj 

na porušovanie generelu mesta pri používaní vývesných štítov na prevádzkach v centrálnej 

pamiatkovej zóne.    

 

Intenzívne spolu s pracovníkmi úradu pracujeme na vyhľadávaní rôznych výziev a grantov nielen z 

Plánu obnovy, ale aj menšie podprahové výzvy. V júni som mal pracovné stretnutie v MEDI Investe, 

kde sme prebrali možnosti získania peňazí z eurofondov na rôzne projekty.  

 

V júni som absolvoval pracovnú poradu so zástupcami Občianskeho združenia Čas spomaliť, aby 

sme pomohli v procese prípravy maľby na „námestíčku“ na Gorkého ulici, ktorá je prvou fázou 

projektu  na spomalenie dopravy v tejto lokality.  

 

Na júnovom dopravnom dispečingu na magistráte mesta Košice, na ktorom som sa osobne zúčastnil, 

som sa zaujímal o maľovanie zebier v rámci Starého Mesta i o to, ako sa Mesto Košice pripravilo na 

októbrovú účinnosť dočasne pozastaveného ustanovenia zákona o cestnej premávke, ktoré zakazuje 

parkovanie na chodníkoch.  

 

Zúčastnil som sa na vernisáži výstavy talentovanej výtvarníčky Zuzany Roskoványiovej v židovskej 

synagóge.  

 

Ako starosta som bol pozvaný na otvorenie medzinárodného filmového festivalu ART FILM FEST, 

na ktorom som sa zúsčastnil. 

 

Na rokovaní u riaditeľa magistrátu sme hovorili o pomalosti konaní zo strany Útvaru hlavného 

architekta mesta Košice a žiadali o nápravu. 

 

Na priateľskom stretnutí som oficiálne poďakoval dlhoročnej riaditeľke MŠ Park Angelinum Dane 

Harvanovej za jej úspešnú a svedomitú prácu v prospech staromestskej škôlky a mnohých generácií 

malých Staromešťanov, na ktorých výchove sa osobne spolupodieľala využívajúc moderné metódy 

učenia.  

 

Ako poslanec Košického kraja som sa zúčastnil zasadnutia zastupiteľstva, ako člen rady školy som 

absolvoval zasadnutie Rady školy na ZŠ Novomeského.  

 

Zúčastnil som sa na vyvrcholení tradičnej staromestskej súťaže Spev bez hraníc – koncerte víťazov 

na Dominikánskom námestí, kde som odovzdával ocenenia víťazom jednotlivých kategórií.  

Zúčastnil som sa aj na koncerte skupiny Heľenine oči v rámci letného projektu „Staré Mesto baví 

Košice“.  

 

Osobne som zapojil do olympiády mestských častí a s tímom Starého Mesta som v minigolfe 

vybojoval 2. miesto.  

 

V júni som s občanmi, pracovníkmi úradu a VPP pracovníkmi absolvoval dve brigády v teréne.     

 

Aktívne som sa zúčastnil aj na pracovných okrúhlych stoloch k územnému plánu v Kulturparku. 

 

Stretol som sa s predstaviteľkou Jednoty dôchodcov Slovenska, na ktorom ma informovala o činnosti 

a zaujímala sa o možnosti spolupráce. 
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Na pracovnom stretnutí v Múzeu Vojtecha Löfflera sme v júni riešili situáciu s havarijným stavom 

kanalizácie a opravami výstavných priestorov. 

 

V júni som oficiálne poďakoval dlhoročnej zástupkyni riaditeľky na MŠ Zádielska Darine 

Schefferovej pri príležitosti odchodu do dôchodku. 

 

S 8 uchádzačmi o slovenské štátne občianstvo som absolvoval pohovory.  

 

S vedúcou Arcidiecéznej charity na Bosákovej ulici Soňou Hlaváčovou som na pracovnom stretnutí 

hovoril o ďalšej spolupráci s klientmi na verejno-prospešných prácach. 

 

 O stretnutie ma požiadal občan z „Malej Prahy I“ Peter Vaľo, ktorý chce eliminovať návštevy 

asociálov vo vnútorných priestoroch dvoru zamykaním brán. 

 

Začiatkom júla nás poctil svojou návštevou exprezident Rudolf Schuster, ktorý ma obdaroval svojou 

najnovšou knihou a počas rozhovoru sme prebrali jeho nápady a pripomienky na zlepšenie imidžu 

Starého Mesta. 

 

V júli som absolvoval pracovné stretnutie s riaditeľom Vysokošpecializovaného odborného ústavu 

geriatrického sv. Lukáša v Košiciach Jurajom Sýkorom, s ktorým sme hovorili o ťažkej situácii pri 

umiestňovaní nevládnych pacientov, ktorých prepúšťajú z nemocníc a rodiny sa nedokážu o nich 

postarať. 

 

Na pracovnom stretnutí s vedením súkromného konzervatória na Zádielskej ulici sme hovorili o 

možnosti spolupráce pri vystúpeniach na podujatiach Starého Mesta.  

 

V júli som osobne navštívil jubilantov v Stredisku sociálnych služieb na Garbiarskej ulici, ktorým 

som blahoželal k životným jubileám.  

 

S autorkou projektu Mame Market Viktóriou Žitňanovou sme na pracovnom stretnutí riešili prípravy 

augustovej edície na Dominikánskom námestí. 

 

S prezidentom Petrom Schmiedlom z KFA Arény sme dohodli 4 permanentky pre MČ Košice – Staré 

Mesto, ktoré môžu využívať na zápasy zamestnanci, ale aj seniori. 

 

Absolvoval som porady k projektom obnovy budov v súvislosti s chystanými výzvami. 

 

S mimoriadnou odozvou pestovateľov, občanov, ale aj sledovateľov na sociálnych sieťach sa stretlo 

odovzdanie tabuliek Zlatý predajca všetkým pestovateľom, ktorí predávajú na Trhovisku 

Dominikánske námestie. Občan sa tak dozvie, kto je pestovateľ a na trhu nepredáva tovar z 

veľkoskladov. 

 

Navštívil som zrekonštruovaný dom, resp. budúcu súkromnú galériu na ulici Protifašistických 

bojovníkov, ktorá patrí zberateľovi umenia Antonovi Majorošovi. 

 

Stretol som sa s Petrom Kasterkom, ktorý je poverený zlepšením komunikácie medzi starostami a 

vedením magistrátu. Prijal som aj prezidentku Soroptimist klubu Košice Katarínu Sedliakovú.  

 

Na pracovnom stretnutí som hovoril so zástupcami petičného výboru za premenovanie Námestia 

osloboditeľov na Legionárske námestie. 
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Odovzdal som ocenenie prezidentke Ligy proti osteoporóze MUDr. Ondrejkovej. 

 

Zúčastnil som sa na pracovnej porade k obnove parku za sladovňou a jeho prepojenia až ku OC 

Galéria z eurofondov. 

 

Dva týždne v auguste som bol práceneschopný, nakoľko som zápasil s infekčným ochorením – 

salmonelózou. 

 

 

 

 

 

 

 

 


